
 Referat af skolebestyrelsesmøde:  
 

Tirsdag den 28. januar 2025 kl. 17.00 – 18.00 
Virtuelt møde  

Udsendt af: 
 
Ordstyrer: 
 
Referent: 

Christina Zehler 
 
Charlotte Kamp 
 
Tobias Haahr Kulmbach  

Søgårdsskolen den 30. januar 2025 

Indkaldes:  Charlotte Esmeralda Kamp, Mikkel Hansen, Kasper Tjørntved Davidsen, Thomas Bigum, Bo 

Boisen, Oliver Holse Justesen, Sebastian Lindenskov, Kim Helweg-Møller, Michael Holze 
Zimmermann, Tobias Haahr Kulmbach 

Afbud:  

 
 Nr. 

 
 Dagsorden 

  
Bilag/Indstillinger 

Referat 

 
24/25-21 

Godkendelser: 
 
- Referat af mødet 26. november 2024 
 
(Referatet er tidligere fremsendt) 

  
Referatet blev godkendt 

 
24/25-22 

  

Meddelelser: 

• Formand (CK) 

• Medarbejdere (SLI/KHM) 

• Ledelse (MHZ) 
 

 
 

 
Formand (CK): 

Charlotte og Michael har været 

til møde angående 

specialanalysen. Charlotte har 

fremsendt kommentarer til 

skolechef Susanne Poulsen, 

men ikke fået respons. 

 

Yasmin stopper til sommer, 

hvorfor Charlotte også stopper 

som skolebestyrelsesformand. 

 
Medarbejdere: (SLI/KHM): 
Kim: Ikke så meget at berette. 

Fokus på soloelever. Forventer 

at store dele af A20 bliver 

genforhandlet i kommende 

arbejdstidsaftale. 

Sebastian: Jeg har ikke noget at 

tilføje. 

Ledelse (MHZ): 
Michael: 
Der skal udpeges en ny 
formand for gældende periode 
inden sommerferien. 
 

Julearrangement: Fint 

fremmøde. Vi gentager alle 



arrangementer i kommende 

skoleår.  

Søgårdsskolens udvidelse vil 

fremadrettet være et fast 

punkt på dagsordener. 

Ny skolereform er ved at blive 

implementeret. Fokus på 

valgfag og sprogfag. Vi 

fortsætter med struktur som 

hidtil kendt. 

Fokus på visitation og 

revisitation. Visitation af 

skolestartere er fortsat i gang.  

Kurven for elever i folkeskolen 

er faldende, men ikke for 

Søgårdsskolen.  

Charlotte: Hvordan er 

samarbejdet ift. visitationen 

 

Tobias: Det kunne ikke være 

bedre. 

 

Michael: 

Ift. rekruttering, så er vi i gang 

med det, som hedder 

skolerunden, hvor eventuelt 

overskydende lærere på 

folkeskoler i Gentofte 

Kommune, kan bringes i spil til 

andre skoler. Det betyder pt. 

ansættelsesstop på 

Søgårdsskolen.  

Søgårdsskolen har netop 

modtaget en opsigelse af en 

pædagog.  

Kasper: Opsigelse er i min søns 

klasse, håber der bliver støttet 

op om det. Det ved jeg at I gør, 

men vil bare fremhæve at det 

er vigtigt. 

Michael: Vi er meget grundige 

med at være transparente i 

processen. Vi gør os umage 

med at skabe stabilitet. 

Oliver: På skolen er der mange 

unge medarbejdere, er der stor 



udskiftning over 

sommerferien? 

Michael: Vi har stor søgning fra 

unge mennesker. Vi har et 

fornuftigt flow. Mange vælger 

at blive nogle år. Flere vælger 

at forfølge en 

velfærdsuddannelse efter at 

have været hos os. 

Charlotte: Der er nok 
kontinuitet hos de unge 
medhjælpere, så vores elever 
ikke opdager det. Det har altid 
fungeret. 
 

 
24/25-23 

 
Søgårdsskolens udvidelse 

 

 
 

 

Udvidelse er jo besluttet. Vi 

skal have op til 24 nye pladser. 

Pavillon er det midlertidige 

svar på noget, som skal være 

permanent. Der er nuværende 

projekteret således at der 

arbejdes efter et mål hvor den 

endelige løsning skal være på 

plads forud for skoleåret 

28/29. 

  

Der er nedsat et udvalg på 

Rådhuset til at lave udvidelse, 

hvor ledelsen fra SØ også er 

med. Der vil også være en 

følgegruppe på skolen med 

ledelse og 

medarbejderrepræsentanter. 

 

Der er lagt præmisser ind i 

prioriteringen. Den 

altoverskyggende er, at 

eksisterende bygning skal 

renoveres til at indgå i ny 

afdeling.  

Byggeriet skal beskrives ift. SØs 

behov og også forandret og 

anderledes målgruppe. 

Målgruppe kan ændre sig i 

fremtiden. Men vi gør klar til at 

understøtte også at kunne tage 

imod elever med 

bevægelseshandicaps. Det kan 

også på et senere tidspunkt 



betyde ændrede rammer på de 

eksisterende rammer. 

Vores nøgletal for elever er på 
103 elever, og udvidelsen er på 
24 elever, så vi skal have knap 
130 elever efter udvidelsen. 
 

 
24/25-24 

 
Eventuelt 
- Herunder ønsker om punkter  

   til ny dagsorden 
 
 

 
 

 

- Herunder ønsker om punkter 

til ny dagsorden, hvor mødet er 

fysisk: 

Her vil være 

medarbejderrepræsentanter, 

som vil fortælle om 

Søgårdsskolens 

socialfagshandleplan.  

Næste bestyrelsesmøde er 18. 
marts 2025. 

 


